
Informace z radnice 

 Podle plánu byly zahájeny práce na obnově úpravny vody. Nejdříve musela být 

instalována provizorní technologie filtrace, která zajistí potřebnou kvalitu vody po dobu 

obměny stávající technologie. Práce jsou naplánovány tak, aby nemuselo dojít k přerušení 

zásobování pitnou vodou. 

 Pokračují také práce na rekultivaci bývalé skládky v pískovně za hřbitovem. Navážka 

zeminy musela být na čas přerušena z důvodu nepříznivého počasí. Po jejím dokončení 

bude následovat výsadba nových stromů. Celkem bude vysazeno 550 javorů a 50 smrků. 

 Výstavba kanalizace v ulici Školní bude zahájena 4. listopadu. Akce si vyžádá úplnou 

uzavírku ulice asi na dva týdny. V trase kanalizace vedou další inženýrské sítě včetně 

vysokého napětí a kanalizaci je tedy nutno vést středem komunikace. Po dobu uzavírky 

povede objížďka přes Panskou cestu. Předem děkuji občanům za pochopení a trpělivost. 

 Byly zřízeny dvě nové plakátovací plochy, jedna na sídlišti Čs. armády, druhá u kulturního 

domu. Mělo by tak zmizet vylepování plakátů na stromy. 

 V říjnu proběhly dvě prezentace o nákupu energií prostřednictvím elektronických aukcí. O 

akce nebyl příliš velký zájem, každé se zúčastnilo pouze 6 osob. 

 V pátek 18. října jsme zjistili krádež 5 ks litinových poklopů z kanálových šachet. Městu 

tak byla způsobena škoda asi 15 tisíc korun. Krádež byla nahlášena policii, která poklopy 

ještě týž den nalezla ve výkupně v Jindřichově Hradci a hned zajistila.  Poklopy do výkupu 

prodaly „místní firmy“ za 750 korun. 

 S vodáckou sezónou jsme se rozloučili v sobotu odpoledne 19. října zamčením řeky 

Kamenice, které provedl starosta Jarošova společně se starosty z Kamenice nad Lipou a 

Nové Včelnice. 

 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


